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Zápis z jednání VV ČF dne 18. 10. 2022 – 10/2022 

Lomnického 1705/5, Praha 4 

 

Přítomní:  Daniel Novák, Václav Culka, Lukáš Dolejš, Martin Musil, Petr Galasovský, 
Jiří Dufek, Jan Kovář, Tomáš Pacák 

 
Omluveni:  Petr Musil 
 
Hosté:  Tomáš Frank, Jakub Furmánek, Veronika Jelínková, Zdeněk Mlčoušek, 

Zuzana Svobodová, Roman Urbář 
 
ORK:  Předseda ORK, případně jím pověřený člen, nevyužili práva se zúčastnit zasedání 

VV s hlasem poradním 
 
Ověřovatelé: Lukáš Dolejš, Tomáš Pacák 
 
Zapisovatel:  Veronika Jelínková  
 
Zahájení: 09:45 
Ukončení: 15:10 
 
 
Program jednání: 

1) Schválení zápisu z VV 09/2022 a programu jednání 10/2022 

2) Kontrola plnění usnesení VV 

3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí 

4) Mezinárodní záležitosti 

5) Vývoj v politických záležitostech 

6) Akční plán rozvoje žen ve florbale 

7) Informace ze sekretariátu 

8) Finanční stabilita 

9) ODM 2024 

10) Návrh termínové listiny akcí reprezentace v roce 2023 a výhled 2024 

11) Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2023/2024 

12) Reprezentace ČR na MS juniorek 2022 

13) Realizační týmy reprezentace 

14) Rozpočet 2023 

15) Návrh aktuálního znění Ekonomické směrnice pro rok 2023 

16) Informace o projektu výstavby sportovní infrastruktury pro týmové sporty 

17) Informace o projektu investiční podpory členských oddílů 

18) Návrh struktury a organizace setkání hejtmanů jednotlivých krajů s prezidentem a VV ČF 

19) Návrh úprav předpisu stanovujícího zásady spolupráce orgánů ČF 

20) Počet účastníků ligových soutěží 2024/2025 
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21) Přehled trenérských programů podpory ČF, jejich hodnocení a návrh dlouhodobého vývoje 

(včetně návrhu vypsání na další období) 

22) Licenční řízení – Návrh Podmínek pro zisk oddílové licence pro sezónu 2023/2024 

23) Návrh termínové listiny akcí KRO 

  

Materiály brané na vědomí: 

40) Zpráva o stavu příprav mužské reprezentace na MS 2022 

41) Návrh důležitých termínů KRD v roce 2023 

42) Návrh důležitých termínů KS v roce 2023 

43) Licenční řízení – Zpráva o plnění akčních plánů 

 

 

AD 1) Schválení zápisu z VV 09/2022 a programu jednání 10/2022 

 

Viz výše  

 

Usnesení č. 01/10/22: VV ČF 

- schvaluje zápis z jednání VV 09/22 

- schvaluje program jednání VV 10/22 

- jmenuje ověřovateli zápisu VV 10/22 L. Dolejše a T. Pacáka 

 

 

AD 02) Kontrola plnění usnesení VV  

 

Proběhla kontrola plnění unesení VV. Kromě usnesení 08/05/22 a 06/06n/22 byla všechna usnesení 

splněna. 

Usnesení č. 02/10/22: VV ČF 

- bere na vědomí kontrolu plnění usnesení VV 

 

 

AD 03) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí  

 

Předsedové jednotlivých komisí přednesli zprávu o činnosti svých komisí.  

 

KEFAM – komise jednala 6.  10. prezenčně; začátku jednání se zúčastnili M. Musil a J. Furmánek 

a diskutovali s členy komise nad materiálem Akční plán rozvoje žen ve florbale a připravovaný 

materiál pro VV Akční list Extraliga žen za KRP; dalšími body jednání byla finalizace programu 

jednání KEFAM a prezidentů Livesport Superligy, Extraligy a 1. ligy mužů; potvrzené odložení 

koncepce na 01/2023; diskuse nad materiálem pro VV – Návrhy konkrétních opatření ke zvýšení 
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atraktivity elitních soutěží; povinnost pokládky povrchů; ticketingová platforma a její budoucnost, ; 

ticketing SFF 2023;   

Členové VV se zastavili u projektu pokládky povrchů v Livesport Superlize. V souvislosti s tím 

diskutovali možnosti dopadů navýšení nákladů na energie ve sportovním odvětví.  

 

KVM – komise jednala 4. 10. prezenčně; hlavními body byla příprava materiálu pro VV k ODM 2024 

– doporučení kategorie pro vypsání Jihočeským krajem; materiály pro VV Přehled trenérských 

programů podpory ČF, jejich hodnocení a návrh dlouhodobého vývoje; školské projekty; přihlášky 

do dalšího ročníku školských soutěží ČEPS CUP přihlášeno cca 1030 družstev ze ZŠ a do 

SUBTERRA CUP 740 družstev ze SŠ, gymnázií a OU; diskuse nad potřebou zpracovat materiály 

s prevencí proti šikaně v mládeži; termín diskuse nad akčním plánem KRP; L. Dolejš řeší setrvání 

jednoho člena v komisi, dle vývoje případně bude chtít řešit jeho náhradu. 

 

KRO – komise jednala 6. 10. kombinovanou formou; hlavními body byly aktuality v rámci 

Komplexního rozvoje oddílů – úvodní setkání s novými oddíly, probíhající schůzky v oddílech 

a příprava společného setkání; dále informace z jednání VV a Návrh struktury a organizace setkání 

hejtmanů jednotlivých krajů s prezidentem a VV v lednu 2023; příprava Společného setkání PP3; 

vypsané programy NSA Můj klub 2023; naplánovány termíny jednání do konce roku 2022. 

 

KRP – komise jednala 6.10. prezenčně; hlavním bodem byl finalizovaný materiálu Akční plán (a z něj 

vyplývající konkrétní akční listy – v přípravě Extraliga, Nábory, Ženy v ČF a Rovný přístup); body 

z jednání VV a řešení nové sekretariátní podpory. 

 

KR – komise jednala 13. 10. telekonferenčně; připravovali materiály pro VV – písemná zpráva z MS 

juniorek; realizační týmy žen a juniorek; příprava na aktuální akce zvláště k MS mužů ve Švýcarsku. 

 

KS – komise jednala 3. 10.; hlavními body byly materiály pro VV; započata diskuse nad možným 

zavedením soutěže U23 v souladu s Koncepcí soutěží; průběžné zhodnocení probíhajících soutěží; 

potvrzení rozlosování další fáze celostátní soutěže juniorů. 

 

EKO – komise jednala 5.10. prezenčně; obsahem jednání byla příprava materiálů pro VV – 

komunikace Finanční strategie a následně východiska pro rozpočet 2023; nová sekretariátní 

podpora I. Kropáčková. 

 

KIN – komise poprvé jednala 6. 10. prezenčně; seznámení s náplní komise; hlavním bodem byla 

oblast výstavby hal, spolupráce s ČVUT a komorou architektů. Materiál bude předložen na dalším 

jednání VV; v plánu je další jednání KIN 3. 11. 2022. 

 

KRD – komise jednala 5. 10. v Brně; hlavními body byla finalizace materiálu Důležité termíny KRD 

v roce 2023; zahájení přípravy na Podmínkách činnosti rozhodčích a delegátů pro sezónu 
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2023/2024; projekt talentovaných rozhodčích – naplánování nejbližších akcí pro skupinu do konce 

roku 2022; upřesňování obsahu plánovaného celodenního semináře celostátních rozhodčích v říjnu 

a druhého celodenního semináře v únoru 2023 se zapojením externích školitelů – psychologie, 

kondiční trénink apod.; příprava plánované zpětné vazby k využití videorozhodčího v Livesport 

Superlize – jak vyhodnocovat a kdy a komu prezentovat – bude také diskutováno v rámci semináře 

rozhodčích; spolupráce s Paraflorbalem; 5 mezinárodních delegátů se zúčastní semináře 

mezinárodních observerů během MS mužů v listopadu; diskutovali nad podmínkami rozhodčích, 

konkrétně nad možným navýšením odměn rozhodčích – je v přípravě. 

 

Současně byli členové VV informováni o plánovaných setkání KEFAM a Superligy, Extraligy a 1. ligy 

mužů. 

 

M. Musil informoval o své účasti na jednání RVV Karlovarského a Plzeňského kraje, které proběhlo 

3. 10. 2022 v Plzni. Jednání zhodnotil jako funkční jednání s 2 omluvenkami. Hlavními body jednání 

bylo zahájení činnosti regionu na Instagramu; dále okomentoval diskusi nad složitostí působení 

na sociálních sítích - 8 FB účtů v rámci ČF (7x region a ČF). V krátkosti ohodnotil činnost 

regionálního koordinátora D. Dolejše jako „zapáleného pro věc“. R. Urbář a T. Frank krátce 

okomentovali složitost FB komunikace a její cílené personifikace. M. Musil okomentoval členům RVV 

termín jednání v dopoledních hodinách a jeho vhodnost, pokud by se stále opakovaly stejné 

omluvenky. 

  

J. Dufek informoval o své účasti na jednání RVV Ústeckého a Libereckého kraje, které proběhlo 

10. 10. 2022 v Liberci (RVV vyhověl žádosti J. Dufka se změnou termínu a místa konání). Jednání 

zhodnotil jako funkční s 2 omluvenkami. Hlavními body jednání byla běžná agenda; členové RVV 

s J. Dufkem (KS) diskutovali podmínky plnění povinnosti rozhodčích – primárně ideu, aby oddíly 

zapojené v PP3 byly příkladem a naplňovaly tyto povinnosti spolupráce na organizaci soutěží 

ze strany oddílů. Otevřeli otázku nastupování mladších hráčů ve starších kategoriích - J. Dufek jim 

popsal postup, jak je potřeba případně problematiku řešit v rámci nejen legislativních procesů. 

 

VV v rámci tohoto bodu otevřel problematiku licenčního řízení a diskutoval možné složitosti 

s udělováním licencí v dalším období v rámci licenčního řízení. Z. Mlčoušek uvedl, že stále přetrvává 

velká míra zadluženosti jednoho superligového oddílu. D. Novák doplnil, že bude mít v příštím týdnu 

schůzku s vedením tohoto oddílu a bude následně informovat VV. J. Furmánek doplnil krátce 

legislativní pohled na vymezený rámec spolupráce oddílů Florbal Chodov, Start98 a Traverza. VV 

následně diskutoval otázku, zda už to nepřešlo do systému příliš propojených oddílů a jaký je anebo 

by měl být postoj ČF, aby nedošlo k hrozbám až nežádoucím efektům s dopady na florbal (zejména 

neovlivňování soutěží). 

 

T. Frank informoval o jednání pracovní skupiny VV k Přestupnímu řádu. Jednání vyhodnotil jako 

funkční. Během prvního jednání probrána zhruba polovina vybraných témat a je naplánováno druhé 
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setkání na 2. 12. Očekává se, že bude předložen výstupní materiál pro diskuzi nejpozději na lednové 

jednání VV. 

 

Členové VV byli seznámeni se situací z emailové stížnosti rodičů hráčů z oddílu FBŠ Jihlava. Cíl 

pro jednání byl umožnit hráčům, aby mohli nadále působit ve florbale a nebylo jim spekulativně 

bráněno. Situace dle rodičů nastala v oddíle najednou a náhle zjištěním nedostatku trenérů, prostorů 

pro trénování a nezarezervované haly, přestože přihlášky do soutěží byly v květnu. Výsledek jednání 

prezidenta a statutárního zástupce FBŠ Jihlava je, že oddíl požádal o vystoupení z ČF a probíhá 

proces finančního vyrovnání mezi FBŠ Jihlava a ČF. 

 

D. Novák shrnul setkání s oddíly v rámci PP3 jak z pohledu organizačního, tak vlastního průběhu 

a zpětné vazby ze strany oddílů. Sám se zúčastnil vybraných témat a diskutoval na konkrétní 

vybrané téma s oddíly. D. Novák považuje tento formát za velmi vydařený a vyjádřil velkou 

spokojenost se zapojením oddílů do odborných diskusí. Krátce proběhla diskuse okolo ekonomiky 

této akce, do které ČF vkládá finanční prostředky s tím, že je potřeba si vždy vyhodnotit celkový 

přínos i z ekonomického úhlu pohledu. Vyzval členy VV, aby sdíleli své zkušenosti se setkáním. 

 

Usnesení č. 03/10/22: VV ČF 

- bere na vědomí zprávu o činnosti jednotlivých odborných komisí 

- bere na vědomí informace o osobní účasti M. Musila na RVV 

Karlovarského a Plzeňského kraje 

- bere na vědomí informace o osobní účasti J. Dufka na RVV 

Ústeckého a Libereckého kraje 

- bere na vědomí diskusi k licenčnímu řízení 

- bere na vědomí informace k situaci zaslané stížnosti rodiči 

hráčů FBŠ Jihlava 

- bere na vědomí informace o průběhu setkání se zástupci oddílů 

v rámci PP3  

 

 

AD 04) Mezinárodní záležitosti  

 

D. Novák členy VV informoval o aktuálních mezinárodních záležitostech. Členové VV byli 

informováni o další fázi jednání Future Floorball v Kodani. Švédsko, Finsko i Švýcarsko se stávajícím 

navrženým modelem nesouhlasí, ČF chápe důvody návrhu a vidí ve změně možné příležitosti a 

cestu k dosažení vyšší úrovně vyrovnanosti na mezinárodní scéně, ale uvědomuje si diskutabilnost 

změn. VV IFF navrhne další čas k diskusi, ale prozatím bez konkrétního modelu a závazku 

provedení. Takto má být předloženo pro jednání VH IFF, která proběhne během MS mužů 

v Curychu.  

Byly předloženy informace ohledně kandidatury MS žen 2025. ČF byl vyzván k předložení projektu 

kandidatury. ČF požádal o prodloužení termínu s ohledem na proběhlé komunální volby a výběry 

míst konání. Proces jednání a příprav kandidatury ze zkušenosti zabere cca 3–6 měsíců.  
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Členové VV byli informováni o pořadatelských zemích v juniorských kategoriích – WU19 v Itálii, 

U19 ve Švýcarsku. Další jednání VV IFF proběhne 11. 11. 2022. 

 

Usnesení č. 04/10/22: VV ČF 

- bere na vědomí informace o mezinárodních záležitostech 

- bere na vědomí informace o další fázi jednání Future Floorball  

- bere na vědomí informace ohledně kandidatury MS 2025 

- bere na vědomí pořadatelské země WU19 a U19 

 

 

AD 05) Vývoj v politických záležitostech 

 

D. Novák informoval o vývoji v politických záležitostech. Aktuálně se i v médiích řeší fungování 

a personální osazení vedení NSA – na základě nového zákonu o sportu a z něj plynoucí požadavky.  

Dotační výzva NSA Můj Klub 2023 byla nově vypsána ve zcela odlišných parametrech oproti 

dřívějším rokům. Na základě toho NSA reagovala informací o přípravě nové výzvy pro tzv. hobby 

sportovce, kteří trénují pouze 1x týdně. 

Parlamentem ČR půjde aktualizace rozpočtu na rok 2022, který bude mít dopad na přidělené finance 

v rámci dotační výzvy NSA Provoz a údržba 2022 ve výši 385 mil. Kč. Prvním čtením v Parlamentu 

ČR prošla verze rozpočtu 2023 s alokací na podporu sportu. 

 

Usnesení č. 05/10/22: VV ČF 

- bere na vědomí informace o vývoji v politických záležitostech  

- bere na vědomí informace o dotačních výzvách NSA Můj Klub 2023 

- bere na vědomí informace o změnách ve státním rozpočtu ČR 

2022 a průběhu procesu schvalování rozpočtu ČR 2023 

 

 

AD 06) Akční plán rozvoje žen ve florbale 

 

M. Musil za KRP předložil finalizovaný materiál Akční plán rozvoje žen ve florbale. K žádným dalším 

změnám nedošlo. Tento materiál byl prezentován i na Setkání s oddíly v rámci PP3. Dále budou 

rozpracovány Akční listy se zaměřením na Extraligu, nábory, ženy ve florbale a rovné příležitosti. 

 

Usnesení č. 06/10/22: VV ČF 

- schvaluje finalizovaný materiál Akční plán rozvoje žen ve florbale  

 

 

AD 07) Informace ze sekretariátu 

 

T. Frank předložil aktuální informace ze Sekretariátu. Členové VV byli informováni o personálních 

změnách a úpravách organizační struktury v rámci připravené prezentace. Detailní dopady do nižší 

úrovně sekretariátu budou předloženy na jednání 01-02/2023. V rámci diskuse byl vznesen dotaz 
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na působení J. Jirovského v mezinárodních komisích, kdy má stále platný mandát a o tuto oblast 

má i nadále zájem. 

R. Urbář předložil informace k SFF 2023 (neděle 16. 4. 2023). V poslední době řešen hodně 

ticketing, kde dojde k určitému navýšení cen. Současně bude spuštěn předprodej před MS mužů v 

Curychu. Odběr vstupenek pro oddíly v Livesport Superlize a Extralize zůstává. Složitá situace 

na poli cen energií bude mít dopad na sestavení a dílčí kapitoly rozpočtu celé akce. 

Závěrečná informace se týkala tiskové konference k MS mužů, která proběhne 26. 10. 2022. 

 

Usnesení č. 07/10/22: VV ČF 

- bere na vědomí informace ze sekretariátu 

- bere na vědomí informace o personálních změnách 

- bere na vědomí úpravy organizační struktury 

- bere na vědomí informace k SFF 2023 

- bere na vědomí informaci o tiskové konferenci k MS mužů 

 

 

AD 08) Finanční stabilita  

  

D. Novák za EKO předložil rozpracovaný Návrh komunikace finančních dopadů dle schválené 

strategie do florbalového hnutí. Členové VV krátce diskutovali připravený materiál a poukazovali na 

možné reakce hnutí. 

 

Usnesení č. 08/10/22: VV ČF 

- bere na vědomí rozpracovaný Návrh komunikace finančních 
dopadů dle schválené strategie do florbalového hnutí 

 
 

AD 09) Olympiáda dětí a mládeže 2024 

 

L. Dolejš za KVM předložil doporučení kategorie, která se zúčastní Olympiády dětí a mládeže 2024. 

Na základě předloženého odůvodnění se navrhlo, aby se ODM 2024 zúčastnili v kategorii chlapců. 

Současně KVM doporučuje uspořádat v obdobném termínu turnaj na regionální úrovni pro kategorii, 

která se ODM zúčastnit nemůže, tedy dívky. Forma vycházející z podoby turnaje MČR, tzn. starší 

žákyně, 7 regionálních reprezentací s doplněním ještě druhého družstva z kraje PHaSČ na model 

turnaje pro 8 týmů. Komise rozpracuje celý model turnaje včetně rozpočtu akce a předloží 

v dohledné době VV ke schválení. 

 

Usnesení č. 09/10/22: VV ČF 

- schvaluje kategorii pro účast na Olympiádě dětí a mládeže 2024 

- ukládá informovat dotčené subjekty 

zodpovídá: L. Dolejš  Termín: 31. 10. 2022 

- bere na vědomí doporučení uspořádat turnaj pro druhou kategorii 

- ukládá sestavit model turnaje včetně rozpočtu akce 

zodpovídá: L. Dolejš  Termín: 16. 01. 2023 
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AD 10) Návrh termínové listiny akcí reprezentace v roce 2023 a výhled 2024 

 

V. Culka za KR předložil Návrh termínové listiny akcí reprezentace v roce 2023 a výhled 2024. 

Materiál byl sestaven ve spolupráci KR s KEFAM a KS. Proběhla diskuse nad délkou 

reprezentačních akcí a jejich formátu a o požadavku schválení přehledu všech dalších dnů, kdy mají 

reprezentanti být k dispozici pro jiné než společné tréninkové či herní akce. 

 

Usnesení č. 10/10/22: VV ČF 

- schvaluje Návrh termínové listiny akcí reprezentace v roce 2023 

a výhled 2024 

 

 

AD 11) Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2023/2024 

 

J. Dufek za KS předložil Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2023/2024. 

Pro přehlednost byl předložen i pomocný materiál Termínová listina Livesport Superligy 2023/2024, 

kde jsou komplexně zobrazeny nároky na družstva v nejvyšší soutěži mužů, především při úpravě 

formátu organizace Champions Cupu ze strany IFF. V diskusi naznačena potřeba řešit i vzhledem 

k budoucímu nasazení nového vrcholu v podobě Mistrovství Evropy v září. 

 

Usnesení č. 11/10/22: VV ČF 

- bere na vědomí Návrh termínové listiny ligových a pohárových 

soutěží 2023/2024 

- ukládá připomínkovat 

zodpovídají: všichni předsedové  Termín: 14. 11. 2022 

 

 

AD 12) Reprezentace ČR na MS juniorek 2022 

 

V. Culka za KR předložil písemnou zprávu o účasti ČR na MS juniorek 2022. Z. Svobodová krátce 

doplnila jinak podrobně vyhotovenou zprávu. 

 

Usnesení č. 12/10/22: VV ČF 

- schvaluje písemnou zprávu o účasti ČR na MS juniorek 2022 

 

 

AD 13) Realizační týmy reprezentace 

 

V. Culka za KR předložil materiál Realizační týmy reprezentace. U realizačního týmu juniorek se 

jednalo o složení: Zuzana Jelínková, Lenka Kubíčková (asistent trenéra), Filip Saidl (kondiční 

trenér), Eva Kufová, Miroslav Brůža (fyzioterapeut) a Petr Hložanka (vedoucí týmu). 

U realizačního týmu žen šlo o doplnění o: Petr Brabec (kondiční trenér). 
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Usnesení č. 13/10/22: VV ČF 

- bere na vědomí složení realizačního týmu reprezentace juniorek 

- bere na vědomí doplnění složení realizačního týmu reprezentace 

žen 

 

 

AD 14) Rozpočet 2023 

 

D. Novák za EKO předložil Soupis východisek pro sestavení provozních, regionálních a projektových 

rozpočtů 2023. Východiska tentokrát vychází ze schválené Střednědobé finanční strategie. Požádal 

předsedy jednotlivých komisí, aby ve spolupráci s odbornými garanty začali na základě těchto 

východisek připravovat návrh položkového rozpočtu na rok 2023 za jednotlivé oblasti. Tento návrh 

bude diskutován na dalším jednání VV. 

 

Usnesení č. 14/10/22: VV ČF 

- bere na vědomí Soupis východisek pro sestavení provozních, 

regionálních a projektových rozpočtů 2023 

 

 

AD 15) Návrh aktuálního znění Ekonomické směrnice pro rok 2023 

 

D. Novák za EKO předložil Návrh aktuálního znění Ekonomické směrnice pro rok 2023. Samotná 

EKO očekává, že v rámci připomínkování mohou být vzneseny návrhy na úpravu (avizováno za 

oblast rozhodčích v rámci bodu 3 programu). Materiál šel po tomto představení do připomínkovacího 

řízení. 

 

Usnesení č. 15/10/22: VV ČF 

- bere na vědomí Návrh aktuálního znění Ekonomické směrnice 

pro rok 2023 

- ukládá připomínkovat 

Zodpovídají všichni předsedové  Termín: 14. 11. 2022 

 

 

AD 16) Informace o projektu výstavby sportovní infrastruktury pro týmové sporty 

 

J. Kovář za KIN nepředložil Informace o projektu výstavby sportovní infrastruktury pro týmové sporty 

a požádal o přesun bodu na další jednání. 

 

Usnesení č. 16/10/22: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na další jednání 
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AD 17) Informace o projektu investiční podpory členských oddílů 

 

J. Kovář za KIN nepředložil Informace o projektu investiční podpory členských oddílů a požádal 

o přesun bodu na další jednání. 

 

Usnesení č. 17/10/22: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na další jednání 

 

 

AD 18) Návrh struktury a organizace setkání hejtmanů jednotlivých krajů s prezidentem a VV 

 

D. Novák v zastoupení P. Musila za KRO předložil Návrh struktury a organizace setkání hejtmanů 

jednotlivých krajů s prezidentem a VV. Materiál byl krátce shrnut s upozorněním, že tohoto setkání 

se zúčastní také manažeři jednotlivých partnerských krajů. 

 

Usnesení č. 18/10/22: VV ČF 

- schvaluje Návrh struktury a organizace setkání hejtmanů 

jednotlivých krajů s prezidentem a VV  

 

 

AD 19) Návrh úprav předpisu stanovujícího zásady spolupráce orgánů ČF 

 

P. Musil za KRO nepředložil Návrh úprav předpisu stanovujícího zásady spolupráce orgánů ČF 

a v zastoupení D. Novákem požádal o odklad na jednání 01/2023. 

 

Usnesení č. 19/10/22: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na jednání 01/2023 

 

 

AD 20) Počet účastníků ligových soutěží 2024/2025 

 

J. Dufek za KS předložil materiál Počet účastníků ligových soutěží 2024/2025. V materiálu nebyly 

navrženy žádné změny, proto byl materiál předán do zkráceného připomínkovacího řízení. 

 

Usnesení č. 20/10/22: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Počet účastníků ligových soutěží 

2024/2025 

- ukládá připomínkovat ve zkráceném řízení 

Zodpovídají: všichni předsedové  Termín: 14. 11. 2022 
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AD 21) Přehled trenérských programů podpory ČF, jejich hodnocení a návrh dlouhodobého 

vývoje (včetně návrhu vypsání na další období) 

 

L. Dolejš za KVM předložil Přehled trenérských programů podpory ČF, jejich hodnocení a návrh 

dlouhodobého vývoje (včetně návrhu vypsání na další období). Po úvodním představení jde materiál 

do připomínkovacího řízení. 

 

Usnesení č. 21/10/22: VV ČF 

- bere na vědomí Přehled trenérských programů podpory ČF, jejich 

hodnocení a návrh dlouhodobého vývoje (včetně návrhu vypsání 

na další období) 

- ukládá připomínkovat 

Zodpovídají: všichni předsedové  Termín: 14. 11. 2022 

 

 

AD 22) Licenční řízení – Návrh Podmínek pro zisk oddílové licence pro sezónu 2023/2024 

 

Licenční manažer nepředložil materiál Licenční řízení – Návrh Podmínek pro zisk oddílové licence 

pro sezónu 2023/2024 a ve spolupráci s D. Novákem požádal o přesun na další jednání. 

 

Usnesení č. 22/10/22: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na další jednání 

 

 

AD 23) Návrh termínové listiny akcí KRO 

 

D. Novák v zastoupení P. Musila za KRO předložil Návrh termínové listiny akcí KRO. V rámci 

materiálu je stanoven důležitý termín celostátní valné hromady a na to navazované období pro 

konání regionálních valných hromad. 

 

Usnesení č. 23/10/22: VV ČF 

- schvaluje termín celostátní Valné hromady 4. 6. 2023 

- schvaluje Návrh termínové listiny akcí KRO 

 

Materiály brané na vědomí: 

AD 40) Zpráva o stavu příprav mužské reprezentace na MS 2022 

 

V. Culka za KR předložil materiál Zpráva o stavu příprav mužské reprezentace na MS 2022. 

Krátce okomentoval. 
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Usnesení č. 40/10/22: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Zpráva o stavu příprav mužské 

reprezentace na MS 2022 

 

 

AD 41) Návrh důležitých termínů KRD v roce 2023 

 

P. Galasovský za KRD předložil materiál Návrh důležitých termínů KRD v roce 2023. 

 

Usnesení č. 41/10/22: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrh důležitých termínů KRD v roce 

2023 

 

 

AD 42) Návrh důležitých termínů KS v roce 2023 

 

J. Dufek za KS předložil materiál Návrh důležitých termínů KS v roce 2023. 

 

Usnesení č. 42/10/22: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrh důležitých termínů KS v roce 2023 

 

 

AD 43) Licenční řízení – Zpráva o plnění akčních plánů 

 

Licenční manažer předložil materiál Licenční řízení – Zpráva o plnění akčních plánů. 

 

Usnesení č. 43/10/22: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Licenční řízení – Zpráva o plnění akčních 

plánů 


